

CANYONING



VIA FERRATA



CLIMBING



MOUNTAINBIKE



SKYclimber[®]

the outdoor fun specialists

GUARDIANS of fun & safety



🇩🇪 Seit 2003 stehen wir synonym für sicheren und qualifizierten Outdoorspaß am Gardasee! Bei all unseren Touren und Kursen garantieren bestens ausgebildete Guides, Bergführer, deutschsprachige Tourenführung und kleine Gruppengrößen Euren Spaß und Eure Sicherheit bei einzigartigen Erlebnissen!



🇬🇧 Since 2003, we have been synonymous with safe and qualified outdoor fun on Lake Garda. All our tours and courses are guaranteed to be enjoyable and safe - thanks to highest trained and certified guides, English-speaking tour guiding and small group sizes.



🇮🇹 Dal 2003 siamo sinonimo di divertimento all'aria aperta sicuro e qualificato sul Lago di Garda! In tutti i nostri tour e corsi, guide altamente qualificate, guide alpine, tour in lingua italiana e piccoli gruppi garantiscono il vostro divertimento e la vostra sicurezza in esperienze uniche!



FAMILY TOURS

from 6 years on

🇩🇪 Speziell für unsere jüngsten **SKYclimber**-Freunde ab 6 Jahren, haben wir Touren mit viel Spaß und aufregenden Abenteuern. Fragt nach unseren Familientouren...



🇬🇧 We are happy to offer our incredible adventures especially to our youngest guests, from 6 years old and upwards! We have amazing tours packed with fun, so ask about our fantastic family excursions...



🇮🇹 Per i giovani fans di **SKYclimber**, dai 6 anni in su, organizziamo gite divertenti e avventurose. Chiedete informazioni sulle escursioni per famiglie...



GROUP events

better 2gether

🇩🇪 Egal ob Incentive, Firmenausflug, Junggesellen- / Jungesellinnenabschied, Geburtstag, Schulklassenausflug oder einfach nur so... Sagt uns was Ihr Euch wünscht und wir organisieren Euch ein massgeschneidertes Paket!



🇬🇧 Whatever the occasion is: incentive, company outing, stag/hen party, birthday, school trip or just for fun... Tell us what you want and we'll organise a tailor-made package for you!



🇮🇹 Che si tratti di un incentivo, una gita aziendale, un addio al celibato/nubilato, un compleanno, una gita scolastica o semplicemente una giornata di svago, vi garantiamo un pacchetto su misura.



CANYONING

established 1985

🇩🇪 Beim Canyoning begleiten wir den Fluss mittels Klettern, Rutschen, Springen und Abseilen auf seinem Weg nach unten. Canyoning garantiert Spaß und Adrenalin für Jedermann! Das Einzige was Ihr mitbringen müsst sind Handtuch, Badesachen und Spaß im Wasser.



🇮🇹 Canyoning is an incredibly exciting adventure sport where you get to follow the river by climbing, sliding, jumping and abseiling. It's guaranteed tons of fun and adrenaline for everyone. All you need to bring is your towel, a swimsuit and a passion for water!



🇮🇹 Nel canyoning seguiamo il fiume, arrampicandoci, scivolando, saltando e scendendo con la corda. Il canyoning è l'attività perfetta per chi cerca divertimento e adrenalina. Portate con voi un asciugamano, il costume da bagno e la voglia di divertirvi in acqua.



OUR TOURS

made for you

Name Name Nome	Dauer* Length* Durata*	Schwierigkeit Difficulty Difficoltà	Preis Price Prezzo
Family-Fun	2 h		66 €
Gumpenfever	2,5 h		88 €
Vione	3,5 h		99 €
Summerrain	4 h		111 €
Vione active	4 h		111 €
Splish-Splash	3,5 h		111 €
Steep+Deep	4 h		122 €
Vione complete	5 h		133 €
<u>*Gesamtzeitbedarf - *total time required - *tempo totale richiesto</u> mehr Touren auf Anfrage - more tours on request			

im Preis enthalten:

- Neoprenanzug und -socken
(frisch gewaschen und desinfiziert)
- komplette Sicherheitsausrüstung
- Fotoservice

in price included:

- Neoprene wetsuit and socks
(always washed and sanitized)
- complete safety Equipment
- Fotoservice

inclusi nel prezzo:

- Muta e calzini al neoprene
(sempre lavati e disinfettati)
- Equipaggiamenti completi
- Servizio fotografico



GUT ZU WISSEN

über's Canyoning

Ist Canyoning gefährlich?

Nein, mit uns nicht! Aber wie bei jeder Sportart besteht immer ein gewisses Risiko, welches auch bei bester Vorbereitung und gewissenhaftester Durchführung nicht ausgeschlossen werden kann.

Kann ich Canyoning mit meinen Kindern machen?

Aber klar - die Kinder lieben Canyoning! Jeder springt gerne, einfach nur so, im Wasser rum. Ab 6 Jahren oder für die ganze Familie ist die „Family-Fun“ die beste Wahl. Ab 10 haben die Kids in der „Gumpenfieber“ Ihren Spaß. Wobei die Altersangaben lediglich als Empfehlung zu verstehen sind.

Ich hab Canyoning noch nie gemacht - welche Tour?

Die perfekte Einsteigertour für Jugendliche und Erwachsene ist die „Gumpenfieber“. Alles drin was Spaß macht und dabei immer nur „Können“ und nichts „Müssen“. Wobei bei uns Level 2 (leicht) nicht langweilig bedeutet, sondern dass die Tour für Jeden machbar ist!

Ich bin Anfänger, sportlich und will Adrenalin?

Für Dich sind die Level-3-Touren (= mittel) die beste Wahl. Die Touren sind auch für sportliche Anfänger gut machbar. Ab Level 4 (= schwierig) sind Canyoning-, sowie Kletter- oder Seilerfahrung Voraussetzung.

Was muss ich mitbringen?

Du brauchst nur ein Handtuch und Deine Badebekleidung. Wir bringen Dir den Neoprenanzug, Neoprensocken, Canyoningsschuhe und die Sicherheitsausrüstung für Dich mit. Für nach der Tour Wechselwäsche nicht vergessen.

Was ist bei Schlechtwetter?

Gerade Canyoning ist eine perfekte Schlechtwetter-Sportart. Bei leichtem oder mäßig starkem Regen können wir problemlos in die Schlucht steigen - nass werden wir ja sowieso.



GOOD TO KNOW

FAQ about Canyoning

Is Canyoning dangerous?

No, Canyoning with us is safe. We know that every kind of sport involves some risk but our professional guides and top preparation ensure a great and safe experience.

Can I do Canyoning with my Children?

Canyoning is the perfect activity for families. Children absolutely love it, and the "Family Fun" package is the perfect way to introduce them to the joy of water sports. Starting at age 6, embark on this exciting journey together. I can tell you with confidence that they will have a blast in the "Gumpenfever" from the age of 10. Please keep in mind: our minimum age is only a recommendation.

I have never done Canyoning - which Tour?

The "Gumpenfever" is the perfect beginner tour for teenagers and adults alike. It includes all kinds of fun, and the action parts are only optional. Remember: Level 2 (= easy) does not mean boring - it just means this tour is feasible for everyone.

I am pretty sporty and love Adrenalin - which Tour?

Level-3-tours are the best choice for you. For those seeking a more challenging experience, Level 4 (advanced) is the obvious choice. It offers the opportunity to develop essential climbing and canyoning skills, as well as rope experience.

What do I have to bring?

Just bring your swimwear and a towel. We provide high quality neoprenesuits, socks, shoes and complete safety equipment. Don't forget replacement clothes for after the tour.

What about bad weather?

Canyoning is the perfect sport for bad weather! We can go into the Canyon with light or medium rain, and we'll get wet doing Canyoning anyway.



VIA FERRATA

Klettersteig

🇩🇪 Genießt mit uns die schönste und spannendste Art auf gesicherten Pfaden die Bergwelt des Gardasees kennen zu lernen. Auf unseren Vie Ferrate, das sind stahlseilgesicherte Wege, erleben Kinder wie Erwachsene einen unvergesslichen Tag.



🇮🇹 Get ready for the breathtaking mountains of Lake Garda! On our incredible Vie Ferrate (cable-secured paths) children as well as adults will have the opportunity to experience the magic of the mountains with our highly trained and certified mountain guides.



🇮🇹 Con noi conoscerete le vie ferrate delle montagne del Lago di Garda. Sulle nostre vie ferrate, percorsi attrezzati con corde d'acciaio, grandi e piccini passeranno una giornata indimenticabile insieme con le nostre guide alpine.



OUR TOURS

made for you

Name Name Nome	Dauer Length Durata	Schwierigkeit Difficulty Difficoltà	Preis Price Prezzo
Colodri	3 h		66 €
Rio Sallagoni	3 h		66 €
Campione	2,5 h		77€
Cima Capi	4,5 h		99 €
Cascata	3 h		99 €
Monte Albano	4 h		99 €
Via Bandito	4 h		111 €
Via Amicizia	6 h		122 €
Klettersteigkurs: Via Ferrata Course	5 h		111 €



im Preis enthalten:

- komplette Sicherheitsausrüstung
- Fotoservice

in price included:

- complete safety Equipment
- Fotoservice

inclusi nel prezzo:

- Equipaggiamenti completi
- Servizio fotografico



GUT ZU WISSEN

über Klettersteige

Ist Klettersteigen gefährlich?

Nein, mit uns natürlich nicht! Aber wie bei jeder Sportart besteht immer ein gewisses Risiko welches auch bei bester Vorbereitung und gewissenhaftester Durchführung nicht ausgeschlossen werden kann.

Kann ich Klettersteige mit Kindern machen?

Aber klar - die Kinder lieben Klettern und Abenteuer! Ab 6 Jahren ist der „Colodri“ die beste Wahl. Je nach Körpergröße ist die nächste Möglichkeit der „Rio Sallagoni“ - für diese Tour ist die Mindestgröße allerdings 145cm. Wobei die Alters- und Größenangaben lediglich Empfehlungen sind.

Ich hab Klettersteig noch nie gemacht - welche Tour?

Die perfekte Tour zum Kennenlernen und Spaß haben ist der „Rio Sallagoni“. Alles drin was Klettersteigen ausmacht und wir sind nicht so lange unterwegs. Wobei bei uns Level 2 (leicht) nicht langweilig bedeutet, sondern dass die Tour für Jeden machbar ist!

Ich bin sportlich und will Adrenalin - welche Tour?

Für Dich sind die Touren mit Level-3 (= mittel) oder sogar Level 4 (schwer) die beste Wahl. Die Touren sind auch für sportliche Anfänger gut machbar. Bei Level 5 (= sehr schwierig) ist Klettersteigerfahrung Voraussetzung.

Was muss ich mitbringen ?

Du brauchst nur bequeme sportliche Bekleidung und stabile Turn- oder Wanderschuhe (keine Sandalen, Crocs oder Flip-Flops). Eventuell noch einen Rucksack mit persönlicher Verpflegung (im Sommer viel zu trinken!).

Was ist bei Schlechtwetter?

Regen und besonders Gewitter sind im wahrsten Sinn des Wortes ein „NoGo“! Bitte beachtet, dass diverse (kostenlose) Wetter-Apps nicht sehr zuverlässig sind - wir kontrollieren täglich die Vorhersagen um sicher zu sein!



GOOD TO KNOW

FAQ about Via Ferrata

Are Via Ferrata (= Iron Paths) dangerous?

Absolutely not! But every sport carries some risk, however slight, and this cannot be discounted, no matter how prepared you are or how professional your guide is.

Can I do Via Ferrata with my Children?

Yes, sure you can - kids love climbing and adventure! The "Colodri" is the perfect choice for kids from age 6, and it's absolutely amazing! Your kids are taller than 140cm? Then the next exciting step is the incredible "Rio Sallagoni". The minimum age and height are recommendations only.

I have never done a Via Ferrata - which Tour?

The "Rio Sallagoni" is the perfect beginner tour. You will experience all the wonderful aspects of a Via Ferrata in a reasonable time. Remember: Level 2 (= easy) does not mean it's boring - it just signifies that this tour is feasible for everyone.

I am pretty sporty and love Adrenalin - which Tour?

You should definitely choose Level-3 (= medium) or even Level-4-tours (difficult). These tours are well within the capabilities of sportive beginners. For Level 5 (very difficult), you definitely need experience on Via Ferrata.

What do I have to bring ?

Bring sportswear, comfortable clothes and sturdy shoes (no sandals, flip-flops or Crocs). Don't forget your backpack with your personal belongings (a lot to drink in summer!).

What about bad weather?

Heavy rain and thunderstorms are a definite no-no. We know that various (free) weather apps are unreliable, so we check different forecasts daily to be sure.



Fun Climbing

...get started...

🇩🇪 der Anfängerkurs „get started“ ist für all diejenigen gedacht, welche das Klettern draußen schon immer mal probieren wollten. Unsere staatlich geprüften Bergführer oder Instruktoren-(alpinen)Klettern zeigen Euch die wichtigsten ersten Schritte.



🇦🇹 Get ready for the adventure on our beginner's course! If you've always dreamed of climbing outside and exploring the vertical world, now's your chance. Our experienced and certified mountain guides or climbing instructors will show you the most important first steps.



🇮🇹 il corso per principianti "get started" è per tutti coloro che hanno sempre voluto provare ad arrampicarsi all'aperto. Le nostre guide alpine certificate vi mostreranno i primi passi più importanti.



99 € / Person

Alpin Climbing

halls2walls

 im alpinen Kletterkurs lernt Ihr in Kleinstgruppen (2 TN) genau das, was IHR wollt. Der Bergführer zeigt Euch die vertikale Welt außerhalb der Halle: Mehrseil-längen, Vorstieg, Standplatzbau, mobile Sicherung und alles, was Ihr schon immer wissen wolltet...



 in our alpine climbing-course you will learn in microgroups (2 pax) exactly that, what YOU want. Your Mountain Guide will show you the alpine vertical world: multipitch-climbing, lead-climbing, belay station and everything you always wanted to know...



 Nel nostro corso di arrampicata alpina imparerai in micro gruppi di 2 persone per avere sempre un'esperienza a doc. Insieme alle nostre esperte guide alpine apprenderai nel modo più efficace e sicuro possibile tutti i segreti del mondo su roccia...



444,00 € / course

MOUNTAINBIKE

guided E-Bike-tours

 Erlebt traumhafte Touren auf aussichtsreichen Panoramapisten. Wir haben für jedes Können und jede Kondition die perfekte Tour. Unsere Guides geben Euch hilfreiche Tipps zur Fahrtechnik, damit jeder sicher und unbeschwert den Mountainbikespaß genießen kann.



 Enjoy some of the most exciting and beautiful rides on the best panoramic routes. We have a tour for everyone, depending on your level of ability. Our certified guides will teach you some helpful biking techniques so that everyone can safely enjoy the fun of mountain biking.



 Partecipate alle nostre gite su meravigliose piste panoramiche. Abbiamo la gita adatta per qualunque livello. Le nostre guide certificate sono sempre pronte a dare consigli tecnici così ognuno possa divertirsi in modo sicuro e spensierato sulla sua mountain bike.



OUR TOURS

made for you

Name Name Nome	Dauer Length Durata	Schwierigkeit Difficulty Difficoltà	Preis Price Prezzo
 GUSTour 3mosine	3 h	   	77 €
 GUSTour Passo Nota	3 h	   	77 €
 GUSTour Ca dall'Era	4 h	   	88 €

 Tremosine Trail - 2T	3 h	   	88 €
--	-----	---	------

 Tremalzo	4 h	   	88 €
---	-----	---	------

 Lago Ledro	4 h	   	99 €
--	-----	---	------

 aRiva	4 h	   	99 €
--	-----	---	------

 Noci-Nota	5 h	   	111 €
--	-----	---	-------

 Technique Basic	3 h	   	77 €
---	-----	---	------

 Technique Allround	4 h	   	99 €
--	-----	---	------

im Preis enthalten sind:

- zertifizierter Guide
- Mountainbike (E-bike oder normal)
- Helm und Fotoservice

in price included:

- certified Guide
- Rentalbike (electric or normal)
- Helmet and Fotoservice

inclusi nel prezzo:

- Guida certificata
- Bicicletta (elettrica o normale)
- Casco e Servizio fotografico



BIKE RENTAL

electric Mountainbike

 Für Eure eigenen Touren haben wir verschiedene topaktuelle CORRATEC-Bikes zum Ausleihen - immer perfekt gewartet mit wöchentlichem Service!
Zum Saisonende werden wir Bikes wieder günstig abgeben - bei Interesse bitte bei uns melden!

E-Power X-Vert Rock



Bosch Active Line +
Power Pack 400 Wh
Torque: 50Nm (J)
Suspension fork: 100mm
Wheels: 26"
Disc brake: 160mm
Frame-Size: 39cm

 We have a range of top-quality CORRATEC bikes for your tours, all meticulously maintained and serviced weekly.

At the end of the season, we sell bikes at low prices, so contact us now if you're interested.

E-Power X-Vert race



Bosch Performance CX
Power Tube 625 Wh
Torque: 85Nm (J)
Suspension fork: 120mm
Wheel set: 29"
Disc brake: 180mm
Sizes: 44, 49, 54, 57cm

 Per le vostre escursioni private potete noleggiare le nostre nuove Mountainbike CORRATEC - sempre ben tenuto con servizio settimanale!

Alla fine della stagione venderemo le nostre biciclette ad un buon prezzo - se siete interessati, contattateci!

corrateg®
L I T E R I D E T E C H



E-BIKE RENTAL

Kid's E-Bike „X-Vert Rock“	1/2 day	1 day	2 days
	22 €	33 €	55 €
	3 days	4 days	5 days
	77 €	99 €	111 €
E-Bike „X-Vert race“	1/2 day	1 day	2 days
	33 €	44 €	77 €
	3 days	4 days	5 days
	110 €	143 €	165 €

BIKE REPAIR



 Falls es wider Erwarten Deinem Liebling mal nicht so gut gehen sollte - komm einfach zu uns! In unserer Werkstatt helfen wir Deinem Bike schnell und kompetent wieder auf die Felgen. Zubehör und Ersatzteile gibt's auch bei uns. Aber bitte vorher wegen einem Termin anrufen.

 If your bike ever feels sick, come and see us - we'll get it back on the road. And don't worry, we've got some accessories and spare parts you could possibly need. But please call us in advance, we'll bring your bike on its way to greatness!



TOUR PACKAGES

all-round carefree

🇩🇪 Die Qual der Wahl und Ihr könnt Euch nicht entscheiden? Dann bucht einfach 2 unserer schönsten Touren zum Paketpreis:

Bambino: das Paket für die Kleinsten: 99 €

Sport+Fun: Sport und Spaß für Jedermann: 111 €



🇬🇧 With so many amazing options, you'll be spoilt for choice! Then, the answer is simple: book two of our best tours at a package price!

Bambino: the package for the youngest: 99 €

Sport+Fun: sport and fun for everyone: 111 €



🇮🇹 Avete l'imbarazzo della scelta e non riuscite a decidere? Allora prenotate semplicemente 2 dei nostri migliori tour a un prezzo pacchetto:

Bambino: il pacchetto per i più piccoli: 99 €

Sport+Fun: sport e divertimento per chiunque: 111 €



PRIVAT GUIDING

your individual adventure

🇩🇪 Ein bisschen Mehr erleben und Lust auf ein ganz persönliches, individuelles Abenteuer? Dann bist Du hier genau richtig: Beim Privat Guiding habt Ihr einen Guide exklusiv nur für Euch alleine - ein maßgeschneidertes Erlebnis ganz nach Euren Wünschen!



🇨🇭 If you're after a bit more excitement and your own personal adventure, you're in the right place. We've got just what you need: your very own personal guide, just for you, and completely private! We'll tailor the experience to your wishes.



🇮🇹 Vuoi un'esperienza in più nonché un'avventura personale e individuale? Allora sei nel posto giusto: una guida solamente e esclusivamente per te / voi - completamente privata! Un'esperienza su misura secondo i vostri desideri!



from 444 €
for 2 participants

bike week

trail & freeride

 in diesen 5 Tagen lernt Ihr nicht nur die Hochebene von Tremosine kennen und lieben, sondern werdet Euch intensiv mit Trails, Waldwegen und Fahrtechnik beschäftigen! Unsere Bikeguides zeigen Euch gerne Tipps und Tricks zur Verbesserung Eurer Fahrtechnik!



 In just five days, you will discover and fall in love with the Lake Garda hinterland and Tremosine plateau. You will also learn about trails, forest paths and riding technique. Our expert bike guides will show you the best trails and techniques to improve your riding.



 Durante questi 5 giorni non solo conoscerete l'altopiano di Tremosine, ma imparerete anche a conoscere sentieri, percorsi forestali e tecnica di guida! Le nostre guide saranno liete di mostrarvi consigli e suggerimenti per migliorare le vostre tecniche di guida!



5day-course: 444,- € p.P.

for further info please look at our website

climbing week

Via delle Bocchette

🇩🇪 diese Tour ist ein einzigartiger aber anspruchsvoller Panoramasteig, scharf entlang des Brenta Hauptkamms. Auf einer durchschnittlichen Höhe von circa 2.500 m bis 2.700 m gehen wir in 4 einzelnen Abschnitten über Grate und schmale Bänder mit berauschenden Tiefblicken.



Autor: anze.bizjan

🇸🇮 This tour is a unique but challenging panoramic trail that runs sharply along the main Brenta ridge. At an average altitude of around 2,500 m to 2,700 m, we walk in 4 separate sections over ridges and narrow ledges with breathtaking views.ost important first steps.



: Autor: kb-fotodesign

🇮🇹 Questo tour è un percorso panoramico unico ma impegnativo che si snoda in modo netto lungo la dorsale principale del Brenta. A un'altitudine media compresa tra i 2.500 e i 2.700 metri, si cammina in 4 sezioni separate su crinali e strette cenge con viste mozzafiato.

4day-tour: 444,- € p.P.

for further info please look at our website



Autor: makasanafoto





SKYclimber

the outdoor fun specialists

Via Provinciale 1, Loc. Alpe del Garda
25010 Tremosine sul Garda (BS)

 +  : +39 - 348 - 199 7 199

 Use „WhatsApp“ or „Signal“ to text or call, as there is poor cell reception in the office.

 Besser Text / Anruf mit „WhatsApp“ oder „Signal“ - da wenig Handyempfang im Büro.

 Invia un messaggio / chiama con „WhatsApp“ o „Signal“, dato che la ricezione del dell è scarsa.

 : mail@skyclimber.it

 : www.skyclimber.it

Part IVA: It03888320987

Codice: T9K4ZHO

 : **SKY**climber.Italien

 : **SKY**climber_outdoorsport_italy



SKYclimber is member of:



SPORT AND FUN *Exciting fun and great adventures!*

www.adventure-lakegarda.com